
Verslag vergadering MR Stichting Scholengroep Pontes Het Goese Lyceum op 18 juni 2024  

 

Aanwezig; Angelo, Bert, Jennifer, Rob, Carin, Rick H, Elcke, Dimphy, Brenda, Ineke, 
Sheena, , Jan, Nikita en Amélie. 

Afwezig mk.: Rick R 

Publieke tribune: Romy en Christel 

 
 

1. Opening 
Rob opent de laatste mr-vergadering in deze samenstelling. 
 

2. Vaststellen agenda 
- 
 

3. Ingekomen stukken 
Ingekomen van ouders over ouderbijdrage Oranjeweg 

 
4. Vragen stellen vanuit de publieke tribune 

-  

 

5. Notulen d.d. 5 maart 
Jesse vraagt Carin naar de ontwikkelingen rond de koeling van gymzalen. Carin geeft 
aan dat een aangevraagde offerte niet is bevallen en dat er nieuwe worden 
uitgevraagd. 
Verder is in het DB gesproken over verkoop van producten aan personeel. Dit wordt 
doorgeschoven naar beleid onder het nieuwe bestuur. Voor nu geldt het huidige 
beleid dat er niets verkocht mag worden onderling. 
Rob vraagt aan Carin over het punt van werkdruk en wat hieraan gedaan is. Carin 
vertelt dat er in de jaartaken naar is gekeken en dat er naar een meer evenwichtige 
jaarplanning gekeken moet worden om hier de pieken uit te halen. 
Rob vraagt naar de ervaringen van de nieuwe ruimte in de aula. Er is gestart met 
alleen de examenklassen en dat is bevallen, maar wanneer er geen toezicht is wordt 
het een puinhoop. Er wordt gewerkt aan nieuwe regels met surveillance. Er is wel 
verbetering met de nieuwe schoonmaak.   
 

6. Takenmatrix Bergweg          
Nummering is aangepast en zo min mogelijk met het proces in de fusie. De gele 
punten zijn hierin gewijzigd. 
 

7. Schoolkosten Bergweg          
Er is een forse stijging van kosten op de excursies bij Kanoa omdat het anders niet te 
betalen is. Er is een forse stijging van de kosten op de excursies bij Kanoa omdat het 
anders niet te betalen is. Dit is gebaseerd op de prijsstijging van Kanoa zelf. Er is ook 
een keuze gemaakt om meer met de 2e en 3e klas op kamp te gaan. Hierop wordt 
instemming gevraagd van de oudergeleding. 
 

8. Lestijden Oranjeweg          
Carin licht het voorstel toe. De starttijden van 8.40 u zijn afgestemd met de 
busverbindingen, niet de trein.  



De 10e uren zijn dit schooljaar niet veel benut, maar dat kan komend schooljaar wel 
het geval zijn. Het is geboren uit een verzoek van verschillende leerlingen om een 
pauze toe te voegen in de middag. 
Er volgt een discussie waarin wordt aangegeven dat het erg laat wordt voor de 
leerlingen wanneer een 10e uur lesuur wordt genoten. 
Verzoek is om te onderzoeken en af te stemmen of er in het vervolg gestart kan 
worden om 8.30 u. Dit heeft dan wel consequenties voor de docenten die kinderen 
naar school brengen.  
Carin doet een voorstel via de mail waarover gestemd wordt.  
 

9. Takenmatrix Oranjeweg  
Rob vraagt aan Carin over verschillen in de matrix van dit jaar en die van vorig 
schooljaar. Carin geeft aan dat dit niet zo moeten kunnen en dat het dan gaat om 
verschillende versies. Rob geeft een aantal voorbeelden die niet gearceerd zijn of 
missen. 
Carin gaat in gesprek met PMR om dit af te stemmen en dit met mandaat te regelen. 
Verder gaan we nog even de gearceerde punten door met uitleg van Carin. 

     
10. Schoolkosten Oranjeweg 

Bert vraagt of de afrekeningen van vorig jaar zijn verwerkt. Carin vertelt dat dit 
verrekend zijn. Wat betreft de reizen zijn dit richtbedragen omdat nog niet alles 
bekend. Is. 
Ouders vragen zich af of de reizen eerlijk verdeeld zijn over alle leerlingen. Sommige 
leerlingen kunnen veel minder deelnemen aan reizen dan andere. Dit is ook inherent 
aan het aanbod dat ze kiezen. 
Ouders doen een voorstel voor aanpassing van tekst deel 2: specificatie vrijwillige 
bijdrage ouderraad. Dit om het simpeler te maken en kloppend.  

 

11. Mededelingen: voortgang nieuwe regels en formatie 

• Er wordt veel grensoverschrijdend gedrag gezien waarop nieuwe en duidelijkere 
regels gemaakt worden en gehandhaafd worden.  

• Carin vertelt dat qua formatie geschiedenis is opgelost, maar Duits nog niet is 
gelukt. Nederlands is lastig. Veel is er wel gelukt. 

• Het is nog wel spannend of de prognose klopt en hoe de instroom van IBA gaat 
lukken. Er zijn twee leerlingen afgewezen omdat wij dat als school niet 
aankunnen. Met de vaksecties wordt hier in overleg naar gekeken hoe de 
achterstanden weg te werken. Met de inspectie zijn afspraken gemaakt dat ze 
niet meetellen met het rendement. 

• Jan geeft ook mee of er ook nagedacht is of alles dat op papier staat niet altijd 
met de werkelijkheid klopt. Carin zegt dat dit is meegenomen omdat de ervaring 
ook zo was met de instroom van profiel Groen. 

• Volgende schooljaar wordt er een nieuwe herkansingsregeling gemaakt om hem 
eerlijker te maken voor leerlingen.  

 

12. Mededeling leerlingen  

Nikita geeft aan dat de eerste vergadering goed bevallen is. 

 

13. Mededelingen ouders 

- Bert vertelt dat het goed is dat de ouders regelmatig op de hoogte worden 
gebracht over de ontwikkelingen rond de fusie. 

- Verder heeft de ouderraad gekeken naar de samenstelling om vanuit alle niveaus 
ook vertegenwoordigers te hebben, zo ook nu vanuit IBA. 

  



 

14. Mededelingen personeelsgeleding  

- Rick vertelt dat er in de BAC een keuze is gemaakt voor een nieuwe directeur 
VMBO; Arjan Blanchaer.  

15. Rondvraag  

- 

 

16. Sluiting  
- Rob sluit de vergadering om 20.30 uur 

 
 
Instemming op: Takenmatrix BW en OW,  

Er wordt wel een verschil gezien met soortgelijke taken tussen BW en 
OW. 
Mits punten OW kloppen die afwijkend zijn vanop vorig document. 
 
Schoolkosten BW en OW,  
opmerking OW dat er gekeken wordt naar gelijke verdeling excursies 
en wat er aan bedragen in de subsidie Erasmus wordt verwerkt.  
Verwerking van deel 2 vrijwillige bijdrage Ouderraad. 
 
Lestijden OW,  


